

## KETAHUI SIAPA ANDA DALAM RANTAIAN WABAK COVID-19

GENERASI JANGKITAN	TAHAP HUBUNGAN BAGI SETIAP KATEGORI	KATEGORI	PROSEDUR YANG ANDA PERLU LAKUKAN	PERUBAHAN KATEGORI BERDASARKAN UJIAN COVID-19
LAPISAN 1	Pesakit yang telah diSAHKan <b>positif COVID-19</b>	<b>A</b>	Anda perlu berada di hospital untuk rawatan	ANDA ADALAH KES POSITIF
LAPISAN 2	Individu yang ada <b>KONTAK RAPAT</b> dengan individu dari Kategori A	<b>B</b>	Ujian pengesahan COVID-19 akan dibuat oleh KKM. Arahan <i>Home Surveillance</i> akan dikeluarkan oleh pihak Klinik Kesihatan.	Sekiranya <b>Ujian COVID-19 + ve</b> <i>Rawatan di hospital</i>
				Sekiranya <b>Ujian COVID-19 - ve</b> <i>Home Surveillance 14 hari</i>
LAPISAN 3	Individu yang ada <b>KONTAK RAPAT</b> dengan individu dari Kategori B	<b>C</b>	Terus kekal di rumah ( <i>Home Self Surveillance</i> ). Tunggu sehingga keputusan ujian COVID-19 bagi <b>KONTAK RAPAT</b> kategori B dikeluarkan oleh pihak KKM.	Sekiranya <b>Ujian COVID-19 KONTAK RAPAT anda dari kump B + ve</b> <i>Dapatkan Ujian di Klinik. Anda telah menjadi B</i>
				Sekiranya <b>Ujian COVID-19 KONTAK RAPAT anda dari Kump B - ve</b> <i>Boleh terus keluar bekerja seperti biasa</i>
LAPISAN 4	Individu yang ada <b>KONTAK RAPAT</b> dengan individu dari Kategori C	<b>D</b>	Boleh keluar untuk bekerja atau urusan lain. Dapatkan status kategori C yang menjadi <b>KONTAK RAPAT</b> anda.	Sekiranya ujian susulan <b>COVID-19 B - ve</b> , <i>boleh keluar bekerja seperti biasa.</i> <b>Sekiranya B +ve</b> , <i>C menjadi B &amp; anda (D) menjadi C</i>
TIADA RISIKO/ NORMAL	TIADA KAITAN DENGAN KATEGORI A,B,C ATAU D	<b>E</b>	Tiada larangan khusus, anda boleh hadir bekerja atau keluar rumah ke mana sahaja untuk urusan khusus. (tertakluk kepada Perintah Kawalan Pergerakan)	ANDA TIADA KAITAN DENGAN RANTAIAN WABAK COVID-19

Maksud **KONTAK RAPAT** ialah:

- i. Ahli keluarga serumah/ahli dari kumpulan kecil yang sama (tidur/makan bersama) dengan Lapisan 1 (Kategori A)
- ii. Bersemuka **lebih dari 15 minit** dalam **jarak kurang dari 1 meter** di ruang tertutup dengan Lapisan 1 (Kategori A)
- iii. Tidak bersemuka tapi berada bersama di dalam **bilik air cond tertutup melebihi dari 2 jam** dengan Lapisan 1 (Kategori A)
- iv. Menaiki kenderaan yang sama dalam **jarak 2 kerusi melebihi 2 jam** dengan Lapisan 1 (Kategori A)

**BERSALAM DENGAN INDIVIDU DISAHKAN POSITIF COVID-19 (KATEGORI A) TIDAK DIKIRA KONTAK RAPAT**